



Chao Xu

徐超

Chao Xu, a postgraduate student at Beijing Institute of Graphic Communication, majoring in new media art. The work 'Gu Ya' won the third prize in the 14th UXDA Award International User Experience Innovation Competition, and the work 'Dream Chaser' won the second prize in the 8th Beijing College Student Anime Design Competition.

徐超，北京印刷学院硕士研究生，新媒体艺术方向。作品《谷芽》获得第十四届 UXDA Award 国际用户体验创新大赛全国三等奖，作品《追梦人》获得第八届北京市大学生动漫设计竞赛二等奖等。



Xinyu Feng

冯新雨

Xinyu Feng, majoring in Digital Media Art at Beijing Institute of Graphic Communication, majoring in Multimedia Art. The work 'Gu Ya' won the third prize in the 14th UXDA Award International User Experience Innovation Competition, and the work 'Dream Chaser' won the second prize in the 8th Beijing College Student Anime Design Competition.

冯新雨，北京印刷学院数字媒体艺术专业，多媒体艺术方向。作品《谷芽》获得第十四届 UXDA Award 国际用户体验创新大赛全国三等奖，作品《追梦人》获得第八届北京市大学生动漫设计竞赛二等奖等。



Hao Yang

杨浩

Hao Yang, majoring in Digital Media Art at Beijing Institute of Graphic Communication, majoring in Multimedia Art. The work 'Gu Ya' won the third prize in the 14th UXDA Award International User Experience Innovation Competition.

杨浩，北京印刷学院数字媒体艺术专业，多媒体艺术方向。作品《谷芽》获得第十四届 UXDA Award 国际用户体验创新大赛全国三等奖。

